
Bestyrelsesmøde mandag den 7. august 2023
Tilstede: Malene, Johan og Pia

Vi håber at alle har haft en dejlig sommerferie😀

Mads har valgt at udtræde fra bestyrelsen den 5. juli.
1 suppleant Malene har overtaget hans plads indtil afdelingsmødet, hvor der skal
vælges en ny til bestyrelsen.

Først og fremmest så kan vi nu sige at der ikke har været strømafbrydelser siden 14.
juli, så vi håber at problemet er løst.

Planlægning til afdelingsmøde

-forslag

-indkøb

Vi har talt om at anskaffe en havetraktor, vi stiller det ikke som forslag, men er ved at
undersøge muligheder/begræsninger og økonomi.

Nyt affaldssystem er på vej fra Kredsløb, Jesper har ikke fået endelig dato for
nedgravning, de håber på slut september start oktober. Indtil da kan alle nå at læse
det omdelte incl. poser fra Kredsløb. Hvis der er nogen der har gode ideer til
sortering af affald, kan det være under vasken, teknikrum ….. så kom gerne med
gode forslag. Det er for egen regning hvis der skal anskaffes diverse beholdere.

Ladestandere er også lige på trapperne. Det bliver formentlig i september de bliver
opsat. Foreløbig bliver der opsat to standere, på den øverste p plads. I får nærmere
info når alt er installeret.

Sæt kryds ved SØNDAG DEN 17. SEPTEMBER KL: 10.00
der har vi havedag

Vi glæder os til vores første Vejfest lørdag d. 12 august
(Tak for en fantastisk hyggelig dag, kæmpe hit med hoppeborg pattegrisen var
perfekt stegt, slushice og popcorn var også et hit både ved børn og voksne.
Tusind tak til festudvalget - mega godt arbejde og tak til alle der deltog.

Husk tilmelding til afdelingsmøde den 4. september kl. 19 - tilmelding til Pia

De bedste hilsner
Bestyrelsen


